
Zápisnica z rokovania komisie školstva, mládeže a informatizácie 

pri MZ mestskej časti Bratislava Záhorská Bystrica 

_____________________________________________________________________ 

 

Dátum zasadnutia: 22.4.2015 

 Členovia komisie:              Miloslav Sajan, predseda 

                                                    Ing.Ján Janata - poslanec 

    PaedDr. Zuzana Kaliariková riaditeľka ZŠ s MŠ  

    Mgr.Jedináková Marcela - ospravedlnená 

                                               Mgr. Jana Krettová 

                                               Ing.Vaňo Stanislav   - neprítomný 

                                               Kiszel Denisa 

                                                   
Hosť:   

    

 

Návrh  program :       
   

  1. Informácia o pripravovanej výstavbe športovej haly v objekte ZŠ s MŠ 

  2. Príprava organizačného zabezpečenia osláv Dňa Rodiny a MDD 

  3. Informácia o zápise do MŠ  

  4. Vyhodnotenie dňa učiteľov   

       5. Vyhodnotenie školskej brigády                  

  6. Rôzne 

 

 

1. Informácia o pripravovanej výstavbe športovej haly v objekte ZŠ s MŠ 

 

Momentálne ešte prebieha súťaž na stavbu viacúčelovej športovej haly. 

Členovia komisie riešili kde budú prebiehať hodiny TV v prípade stavby športovej haly. Nakoľko ešte 

nie je daná ani výherná firma ani termín stavby bude sa o tom rokovať až to bude aktuálne. 

 

2. Príprava organizačného zabezpečenia osláv Dňa Rodiny a MDD od 15:00-21:00 -5.júna 

 

Personálne, materiálne a iné podmienky prípravy prikladám k zápisnici. 

 

 

3. Informácia o zápise do MŠ 

 

Informáciu o zápise do MŠ podala riaditeľka ZŠ PaDdr. Zuzana Kaliariková: 

 

počet žiadostí:  104        po 1.1.2016  : 7       

predškoláci: 12 

trvalý pobyt: 72 

prechodný pobyt: 4 

plánované sťahovanie: 6 

trvalý pobyt mimo: 14 

storno žiadosti: 1 

Vzhľadom ku kapacite miest v MŠ je možné prijať max: 44 detí. 

 

Komisia odporúča:  prioritne riešiť rozšírenie kapacity MŠ  

 

 

 

 

 



 

 

4. Vyhodnotenie dňa učiteľov    

 

Vyjadrená spokojnosť zo strany rodičov, učiteľov a žiakov ku koncertu ZUŠ.       

Riaditeľka Zuzana Kaliariková informovala, že boli ocenené 3 pani učiteľky  (medzi nimi aj ona 

samotná o čom sa dozvedela až na mieste). Pani riaditeľku navrhli Majka Šebíková zástupkyňa ZŠ 

a Viera Mazačková zástupkyňa MŠ, v spolupráci so štatutárom starostom Jozefom Krúpom a jeho 

asistentky.      

Po úvodnom koncerte a ocenení učiteliek sa učitelia presunuli do  Corona baru kde mala byť 

uzavretá spoločnosť. Bola prejavená nespokojnosť zo strany riaditeľky školy ako aj prítomných 

učiteľov, nakoľko spoločnosť uzavretá nebola, bol tam obrovský hluk a nebola prejavená ochota 

zo strany majiteľa reštaurácie. V budúcnosti sa zvažuje presunúť sa do inej reštaurácie. Takisto je 

návrh do budúcnosti odovzdať odmenu priamo pri oceňovaní. 

Riaditeľka Zuzana Kaliariková bola ocenená primátorom mesta zásluhy pre školu. 

Členovia komisie všetkým ocenením srdečne blahoželajú. 

  

 

 

 

5. Vyhodnotenie školskej brigády 

 

Riaditeľka školy Zuzana Kaliariková informovala o brigáde školského areálu, ktorá sa konala 

18.apríla. Tento rok prišlo menej rodičov ako o minulý rok, ale zhodnotilo sa, že pomohla brigáda, 

ktorá sa konala v jeseni. 

O občerstvenie sa postaralo Občianske združenie popri škole, podával sa guláš, žemľovka. 

 

 

6. Rôzne  

 

Riaditeľka informovala: do ZŠ sa nahlásila Školská štátna inšpekcia v máji.  

Pán Janata sa dotazoval o informovanosti ohľadom brigád. Akým spôsobom sa informujú občania 

o pripravovaných akciách. Do budúcnosti odporučil viac informovať obyvateľov cez plagáty , rozhlas, 

web aj čo sa týka školských brigád. 

 

 

 

 

 

 

 

V Bratislave dňa 22.4.2015     zapísala: Denisa Kiszel 

         tajomníčka 
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